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Se vedlegg.

Etter forskrft om særbudsjett, særregnskap og årsberetning for kommunale foretak § 16, skal
særregnskapet og årsberetningen vedtas av kommunestyret selv senest 6 måneder etter
regnskapsårets slutt.

INNSTILLING:

1. Den framlagte årsberetning 2009 for Fauna KF tas til etterretning.

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2009.

FOR-051/10 VEDTAK- 07.06.2010

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET:
1. Den framlagte årsberetning 2009 for Fauna KF tas til etterretning.

2. Det framlagte regnskap fastsettes som Fauna KFs regnskap for år 2009.

Ragnar Pettersen
Rådmann



Driftsinntekter
Andre salgs- og leieinntekter
Overføringer med krav til motyelse
Andre overføringer
Sum driftsinntekter

Note
Regnskap Budsjett Regnskap

2009 2009 2008

138333
1331339 567000 528585
1 500000 1500000 1 500000
2831339 2067000 2166918

731 387 1 143 700 1069809
798 151 796400 750236
707307 197000 237773

14465 227209
2251309 2137100 2285027

580030 -70100 -118109

41 145 79800 101 761
549

41145 79800 101 212

14465 79800 227209

635640 9700 210312

210312

9

2

Driftsutgifter
Lønnsutgifter ink sos. Utgifter 8/9
Kjøp av varer og tjenester som inngår i tj.prod
OverføringerAskrivninger 3
Sum driftsutgifter

BRUTTO DRIFTSRESULTAT

Finansposter
Renteinntekter
Renteutgifter
Sum finansposter

Mot ost avskrivninger 3

NETTO DRIFTSRESULTAT

Intern finansiering

Bruk av tidligere års overskudd
Bruk av disposisjonsfond
Bruk av bundne driftsfond
Bruk av likviditetsreserve
Sum bruk av avsetnin er

Overført til investeringsregnskapet
Dekning av tidL. års regnsk.m. unders
Avsatt til disposisjonsfond
Avsatt til bundne driftsfond
Avsatt til likviditetsreserve 

Sum avsetnin er

4

210312 o o

4

4

196079
14233

210312 o o

ÅRETS REGNSK.M. OVER-UNDERSKUIJ 635640 9700 210312
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Investering Investering
Note 2009 2008

Inntekter
Andre overføringer O O O

Sum inntekter O O O

Utgifter
Kjøp av varer og tjenester som inngår 3 177 183 53610
Overførin er 3 44296 13403
Sum utgifter 221479 O 67013

FINANSIERINGSBEHOV -221479 O -67013

Dekket slik:
Bruk av lån
Mottatte avdrag på utlån

Salg av aksjer og andeler
Bruk av tidligere års udisponert
Overføringer fra driftsregnskapet
Bruk av disposisjonsfond -67013
Bruk av ubundne investeringsfond
Bruk av bundne investeringsfond
Bruk av likviditetsreserve
Sum finansiering O O -67013

UDEKKET/UDISPONERT I ÅR 221479 O O

31. desember 2009
Bodø den ~.2010
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styremedlem
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Balanse Balanse
Note 2009 2008

EIENDELER
Anleggsmidler
Faste eiendommer og anlegg 3924050
Utstyr, maskiner og transportmidler 3 277 721 70707
Pens' onsmidler 7 103968

Sum anleggsmidler 381689 3994757

Omløpsmidler
Kortsiktige fordringer 339925 174 118

Premieavvik 7 50531
Kasse, ostgiro, bankinnskudd 1694449 L 337865

Sum omløpsmidler 2084905 1511983

SUM EIENDELER 2466594 5506740

EGENKAPITAL OG GJELD
Egenkapital
Disposisjonsfond 4 L 111 485 1097253

Regnskapsmessig overskudd 4 635640 210312

Regnskapsmessig underskudd 4 -196079

Udekket i investeringsregnskap 4 -221479
Ka italkonto 5 331 761 3994757
Sum egenkapital 1857407 5106243

Gjeld
Langsiktig gjeld
Pens' onsfor likteise 7 49928
Sum langsiktig gjeld 49928 O

Kortsiktig gjeld

Annen kortsiktig . eld 559259 400498

Sum kortsiktig gjeld 559259 400498

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 2466594 5506740

31. desember 2009
Bodø den ~.2010
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NOTE 1 - Regnskapsprinsipper
Årsregnskapet er utarbeidet i henhold til bestemmelsene i kommuneloven, forskrifter og god kommunal regnskapsskikk,
All tigang av midler i løpet av året som vedrører foretakets virksomhet fremgår av driftsregnskapet. Regnskapsføring av
tilgang og bruk av midler bare i balanseregnskapet gjøres normalt ikke.
Alle utgifter, utbetalinger, inntekter og innbetalinger er regnskapsført brutto. Dette gjelder også interne
finansieringstransaksjoner. Alle kjente utgifter, utbetalinger, inntekter og innbetalinger i året er tatt med i årsregnskapet,
enten de er betalt eller ikke.
I balanseregnskapet er anleggsmidler eiendeler bestemt til varig eie eller bruk for foretaket. Andre eiendeler er omløpsmidler,
dersom disse forfaller ti betaling innen ett år etter anskaffelsestidspunket.

NOTE 2 - Spesifkasjon av overføringer mellom foretak og kommunekasse
Av bokført beløp utgjør følgende overføringer mellom foretak og kommunekasse:
Overføringer fra kommunekassen:
Overføring fra Fauske kommune
Overføringer ti kommunekassen:
Overføring til Fauske kommune

NOTE 3 - Anleggsmidler
Fauna følger inndelingen av anleggsmidler og avskrivningsplan i hhtil regnskapsforskriftens § 8,
Pr. 31.12. har vi følgende anleggsmiddelgrp er med tihørende avskrivningsplan:

3994758
221479

-3 924 050 -3 924 050-9002 -5463 -14465
O

O18003 259719 O 277 722
Anleggsmiddelgrppe 3 gjelder Miljøgaten. Prosjektet er å anse som ferdig, og ble overført til Fauske kommune i 2009,

NOTE 4 - Spesifkasjon av samlede avsetninger og bruk av avsetninger i regnskapsåret
Disposisjonsfond: avsetninier oi bruk av avset Saldo pr. 01.01. BeveIse Saldo pr. 31.12.
Disposisjonsfond 1 097253 14233 1 111485
Regnskapsmessig merforbruk -196 079 196 079 O
Regnskapsmessig mindreforbruk 210 312 425328 635640Udekket -221479 -221479Totalt 1 111 485 414 161 1 525646
UB 31.2. viser saldo på disposisjonsfond og saldo udekket regnskapsmessig merforbuk i 2009
Fondet er til styrets frie disposisj on ti drifts-og investeringsformåL.

NOTE 5 - Kapitalkouto

lB 01.01 (kapital)

Avskriving inventar og utsty 14 465 Akivering inventar og utsty

Av. og nedskriving anlegg 3 924 050 Aktivering anlegg

UB Pensjonsforpliktelse 49 928 UB Pensjonsmidler

UB Aga Pensjonsforpliktelse -3 957
Balanse (kapital) -33 1 761
Av- og nedskriving anlegg gjelder Miljøgata som etter ferdigstilelse ble overfør til Fauske kommune i 2009.

-3994757
-221 479

-100011



2009 2008
Anskaffelse av midler
Intekter drfts del

Inbetaling ved eksterne fmanstransakj
Sum anskaffelse av midler

2831339
41145

2872 484

2166918
101 761

2268679

Anvendelse av midler
Utgifter driftsdel

Utgifter investeringsdel
Utbetaling ved eksterne fmanstransakj.

Sum anvendelse av midler

2236844
221479

2057818
67013

549

21253802458323

Anskaffelse - anvendelse av midler 414161 143299

Omløpsmidler
Endring betalingsmidler

Endring kortsikige fordringer
Endring preineavvik

Endring omløpsmidler

2009 2008

356584 77184
165806 -387260
50531

572 921 -310076

-158761 453376
-158761 453376

Kortsiktig gjeld

Endring annen kortsiktig gjeld

Nåverdi av årets pensjonsopptjenig
Rentekostnad av påløpt pensjonsforpli
Forventet avkastning på pensjonsmidlene
Administrasjonskostnader
Netto pensjonskostnad in adm.kostna

-3957
3957

o

Avkastning på pensjonsmidler
Diskonteringsrente
Årlig lønsvekst
Årlig O-regulering

Estiinatavv pensjonsmidler

Estimatavvk pensjonsforplikelse
Netto ike bokfør estimatavvik

o

O

O

O

O

O

O

O

O



Styreleder
Nestleder
Styremedlemmer

40000
25000
60000

Note 9 - Vesentlge poster

Fjor mye avsatt pensjonsprerne i 2008 og 2009 er tilbakefør
drift med kr 212.970

Sluttutbetaling RDA-tilskudd 365/06, kostnader er påløpt i tidligere
perioder - kr 175.000



Fauslu~Konunune

Årsberetning Fauna KF
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Styrets beretning FAUNA KF 2009

Generelt

Fauske kommune har i 2009 vært i en stabil utvikling. Folketallet var i positiv utvikling i
forhold til året før, med en økning på 75 personer, til 9552 inbyggere i kommunen, pr. 31.
desember 2009. Det blir viktig fremover å se på og vurdere hvordan en kan fokusere på
kommunens fortri, og m en fortsatt positiv økning av inbyggertallet.

Gjennom året har vi sett en fi vekst inen eksisterende bedrifter, tilrettelegging og
nyetablering av virksomheter. Sulitjelma-området med Sulitjelma fjellandsby og
glassproduksjon i Lomibygget, utvidelse ved VHSS og utbyggingen av Krokdalsmyra samt
Klunsetmarka fritidspark nevnes i første rekke.

Fauske kommune var i 2009 fortsatt på Robek-1ista, noe som inebærer en begrenset
handlefrihet i forhold til investerig. Vi forventer at er vi kommet ut av lista i løpet av 2010,
og dermed mr større handlefrihet i forhold til investeriger.

Om foretaket

Fauna KF skal være pådriver for nærings- og stedsutvikling i Fauske kommune. Selskapet er
100 % eid av kommunen. Foretaket koordinerer kommunens arbeid i forhold til strategisk
næringsplan. Selskapet skal bidra til nytenking og utvikling av kommunens næringspolitikk,
i tilegg til å være kommunens fagetat i næringsspørsmåL.

Fauna KF, hadde sitt fjerde hele driftsår i 2009. Selskapet skal på vegne av kommunen være
en god førstelinje ovenfor bedrifter og etablerere, og et effektivt bindeledd mot det
regionale/nasjonale virkemiddelapparatet. Selskapet skal videre være en god tilrettelegger for
etablering av utviklingsprosjekter for Fauske-samfunnet, samt delta i regionale
utviklingsoppgaver i samarbeid med øvrige Salten-kommuner og fylkeskommunen.

Styrets arbeid

Styrets sammensetning pr. 31.12.2009.

Styremedlemmer:
Tove Bushmann, leder
Mona Myhre Pedersen, nestleder (2år)

Størker Bjørntad, styremedlem
Sølvi Tønder Leirvik, styremedlem
Geir Wenberg, styremedlem (2år)

Personlige varamedlemmer:
Stein MørtselI, varamedlem
Elisabeth Langeland, varamedlem (2 år)
Torvald Bie, varamedlem
Iren Tverå, varamedlem
Asbjørn Lorentzen, varamedlem (2 år)

Mona M. Pedersen og Geir Wenberg m/vara ble valgt for 2 år i kommunestyret 24.09.09 sak
081/09. De øvrige i styret er på valg i 2010.
Styret har hatt 7 styremøer og behandlet 59 saker i 2009.
Det ble høsten 2009 utarbeidet et strategidokument og en toårg handlingsplan for akiviteten
framover.
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Økonomi

Det fremlagte resultatregnkap og balanse med tilhørende noter, gir etter styrets oppfatning et
rettvisende bilde av selskapets drift og stiling. Årsregnskapet er utarbeidet under forutsetning
om fortsatt drift, styret bekrefter at forutsetningene er til stede.

Regnskapet føres etter ingått avtale med lønns- og regnkapsenheten i Bodø kommune.

Fauna hadde i 2009 sum driftsintekter på 2 831 339 kroner og et netto driftsresultat på
635 640 kroner. Det regnskapsmessige mindreforbruk for 2009 er på kr. 635 640. Udekket i
investerigsregnskap viser -221 479 kroner og dette foreslås fiansiert ved bruk av
disposisjonsfond. Det overskytende på kroner 414161 foreslås overført til samme fond.

Bakgrunn for at Fauna gik med et overskudd i 2009 var bL.a. at store deler av året var
foretaket uten daglig leder. Lønnsutgifter og akiviteten var på bakgrnn av dette betydelig
reduser. Videre var flere eksterne tilskudd invilget tidligere, men ble først utbetalt i 2009.

Ressurser og drift

Selskapet var i 2009 uten daglig leder frem tiI3.august, da Kristian Amundsen tiltrådte som
ny daglig leder i Fauna. Heidi Zakariassen har vært prosjektleder for "Sti-prosjektet", men har
i fravær av daglig leder gjort en betydelig admiistrativ jobb for Fauna.
Selskapet har i 2009 fått driftstiskudd på 1.5 mill. kr fra næringsfondet til personellressurser
og drift. I tilegg har det vært tilført eksterne prosjektfiansierte midler til prosjektet som
gjennomføres av foretaket.

I forbindelse med det strategiske arbeidet i foretaket skiftet plan- og næringsetaten i
kommunen navn ti plan- og utvikling. Fauna KF har fått tydeliggjort sine ansvarsområder
inen næring, nyetablering og videreutvikling.

Etter at ny daglig leder kom på plass, har det fra høsten av vært jevnlige møter og kontak
mellom administrasjonen i Fauna og kommuneledelsen. Ordningen var å videreføre allerede
etablerte "dialogmøter" og formalisering av informasjonskanal mellom Fauna KF og
rådman, ordfører samt leder for plan- og utvikling. Med å holde en åpen dialog og for å
samordne satsninger og ressurser, arbeides det mer målrettet og med felles handlekraft.

På bakgr av at Fauna ike har hatt daglig leder i drift i nesten 1 år, har en av
hovedoppgavene ti den nye daglig leder vært å restare den admiistrative driften av
foretaket. A få på plass operativ web og få gode rutiner, slik at foretaket kan drive etter de
intensjoner som er gitt, har vært noen av de prioriterte oppgaver høsten 2009.

Helse, miljø og sikkerhet

Det er ike utarbeidet en egen plan for HMS i foretaket, grunnet foretakets størrelse.

For ansatte har det vært mulig å benytte seg av tilbud og rabatter, på lik linje med kommunalt
ansatte, i forhold til fysisk aktivitet. Tilbudet har vært knyttet ti svømmehallen og Friskhuset.

Selskapet forurenser ike det ytre miljø utover det vanlige for kontorarbeidsplasser.
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Miljømessig er Fauna med å påvirke det fysiske miljøet i kommunen, gjennom diverse
prosjekt. Dette ivaretas i første rekke i form av forskrifter og lovverk når det bygges veier,
broer, hus etc. Det tas også hensyn i saker som har med det rent estetiske, ettersom trivsel for
inbyggere og besøkende i kommunen vektlegges.

I forhold til arbeidsmiljø sees dette i flere sammenhenger, både med dem som deler
kontorfellesskap med Fauna samt øvrig admiistrasjon. I kontorfellesskapet har det vært et
godt psykososialt miljø. I forhold til øvrig administrasjon i kommunen, har det vært god
dialog.

På kontoret er det ike iverksatt spesielle sikerhetstiltak, anet enn de lovpålagte. Det er
heller ike utarbeidet spesielle sikkerhetsplaner i forbindelse med arbeid med prosjekt som
Fauna har hatt.

Likestilling

Det har vært jevn kjønnsfordeling i stilingene knyttet til Fauna, etter at prosjektleder for
stiprosjektet begynte i mai 2008. Når det gjelder kjønnsfordeling i styret, er det fordelt med 60
% kvineandel og 40 % menn, og styreleder er kvine.

Aktiviteter og prosjekter i 2009

Regionale samarbeid det foregående året har vært knyttet til de prosjektene som Fauna har
hatt i fokus. Dessuten har det vært arbeidet med videreføring av Start opp Salten, og 7
etablerer fra kommunen har deltatt på kurset.

Når det gjelder prosjekt som har vært knyttet til Fauna, har det vært opprettet arbeids- og
faggrpper ti de forskjellge delprosjektene. Gruppene har hatt samensetning i forhold til
interesser og behov inenfor hvert enkelt prosjekt.

Aktiviteter:

1. Støtte til prosjekt eller titak, som har vært gitt av RDA-ordningen, har alle vært
kanalisert gjennom foretaket. Ordningen ble endret, og i 2009 ble det søkt om DA-
midler til Sulis-filmen. Pr. 31.12. var ike tilsagn gitt.

2. Mye av arbeidet i Fauna KF skjer med foraning i Strategisk Næringsplan 2007-
2010. De sakene foretaket har arbeidet med i 2009, er både emner som er kommet opp i
året som gik, men også forhold som man ser på som langsikige, og som er av
samfunnsutviklende karakter.

3. Knutepunkt Fauske er et av dem. Dette er et samarbeid mellom flere aktører som
ønsker å utvikle Fauske.

. Krokdalsmyra. Med etablering av Fauske Næringspark og utbygging av

kjøpesenter i området. Fauske kommune, spesielt gjennom Fauna, har vært
koordinator i perioden da oppstar av de forskjellge prosjektene på
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Krokdalsmyra staret opp. I nettopp dette området ser Fauna for seg en større
utvikling i de nærmeste årene.

. Coop startet høsten 2009 utbyggingen av Fauske Handelspark på

Krokdalsmyra. Åpningen forventes november 2010.

. Byggmakker ved Gunva1d Johansen åpnet i 2009 et nytt byggvarehus på
Krokdalsmyra. Fauna har fungert som kontakt og pådriver for å fà til
etableringen.

4. Ferdigstiling av travbane. Det har i hovedsak vært travlaget som har arbeidet med

dette. Fauna har bistått på forskjellge måter, bL.a. under forhandlinger om fiansiering
og gjeldssanering. Saken har også sporet til politisk engasjement. Arbeidet ser ut til å ru
en god utgang, med at Det Norske Travselskap overtar banen og legger dekke.
Området har store utviklingspotensialer, men har hatt liten fremdrift i 2009.

5. Fineid kai hadde 2.5 millioner stående til rådighet av RDA-midler. Midlene kunne
anvendes ut 2009, men gik tapt da de ike ble benyttet til formålet. Hverken
kommunen eller private akører ønsket å gå in in med nødvendig egenkapitaL.

6. Planlegging av etablering av forbrenningsanlegg og destruksjon av farlig avfall på
Fineid har det vært arbeidet med i lengre tid. Det aktuelle selskapet eies av 0stbø AfS,
Miljøteknik Terrateam AfS, ERAS metall AfS og SAR AfS.

Konsekvensutredningen var ferdig i 2009. Plasseringen av anlegget i Fauske har skapt
et stort engasjement, og ved årsskiftet hadde ike kommunestyret tatt stiling til om det
aktuelle området skulle omreguleres, slik at Avfallsenergi kunne etablere seg på
Fineid og tilføre kommunen arbeidsplasser.

7. Gjennom Transportprogram Salten har fokus vært satt på å forsterke
transportløsninger. Med å gjøre Bodø til et nasjonalt transportknutepunkt, kan
nabokommunene ru gevinst. Tanen har vært å forsterke Saltens koblinger til nasjonalt
og internasjonalt transportnett.

E6, Tjerrielltunnelen og Fauske ut av sentrum. Disse sees delvis i sammenheng, og
prosjektet har også en sterk regional karakter, med at det vil gi både inbyggere og
næringsliv i hele Salten større og bedre tilgjengelighet for transport til og fra
markeder.

Gjennom Transportprogram Salten har Salten regionråd utarbeidet en rapport om
besparelser og nytte av tunnel gjennom Tjernfjellet. Ei egen arbeidsgrppe som har
vært oppnevnt, utarbeidet både behovsoversik, miljøberegninger ved utbygging
utredet plan for eventuell utbygging.

8. Mottak Salten. I forbindelse med flytting av Fellesoperativt Hovedkvarter fra Jåttå til
Reitan, staret Fauna i samarbeid med Team Bodø, arbeidet for å klargjøre mottak av
militært personell til regionen. Fauna og Fauske kommune har også i 2009 arbeidet for
å ru dette personellet til å bosette seg i kommunen.
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9. Kompetanse og rekrtteringsbehov fram mot 2015. Dette arbeidet ingår som en del av
satsingen med å få unge utflyttere til å vende tilbake til kommunen. Med å karlegge
det behovet som fis i bedriftene, kan også satsingen forenkles.

10. Grenseløst samarbeid var et Interreg-prosjekt mellom akører i Norge, Sverige og
Finland. Oppdraget var et forprosjekt for å karlegge samarbeidsmuligheter og behov.
Prosjektledelse var lagt til Argentis i Arjeplog. Fauna forholdte seg til den delen av
forprosjektet som omfattet samarbeidet mellom kommunene på norsk og svensk side;
Arjeplog og Fauske.

12008 ble brukt til karlegging av tilbud og utarbeidet oversik, som viste at
reiseliv!besøksnæring ble sentralt satsingsområde. Med å tilrettelegge for de samme
kundene, kan opplevelsestilbudet i denne regionen øke.

Det ble fra norsk side viktig å ti1se at interessene herfra ble godt ivaretatt. Faunas
oppfatning er at det har vært god dialog mellom næring og sekretarat, på begge sider
av grensen. 12009 ble forprosjektet avsluttet, og regnskap og rapport insendt. Søknad
på hovedprosjekt ligger hos Argentis, og vil eventuelt bli tatt opp i 2010.

11. Det har tidligere vært gjort en del framstøt for å organisere reiseliv!besøksnæringen i
kommunen, uten at det har lyktes helt. Men med sterk framvekst av reiseliv i regioner
som Lofoten og Helgeland, har organisering og felles løft blitt viktigere. Fauna har tatt
tak i dette med å sette fokus på vertskap, og resultatet nå er en organisering av
reiselivet, med dannelsen av iFauske.

Våren og sommeren 2009 arbeidet Fauna tett samen med iFauske. Utarbeiding av
brosjyre og et større løft for å få opp akivitet knyttet til sentrum, var hovedsakene.
Grunnlaget for videre arbeid og satsing ble dermed godt etablert.

For en del aktører er en felles organisering forutsetning for samarbeid, så potensialet
for vekst blir dermed større.

12. Stier med historie er et prosjekt som bygger på folkehelseprinsipper, reiseliv og
identitetsskaping. Gjennom samarbeid mellom offentlge og private, skapes trivsel og
tilhørighet. Dermed kan dette også bidra i sammenhenger som turime, Jåttå/Reitan-
satsingen, skole, unge tilbake til Fauske og ike minst helse på alle plan.

Prosjektet har hatt prosjektleder i full stiling, og prosjektplan er utarbeidet for
prosjektperioden. Prosjektet staret i 2009 og har møtt velvilje både hos lokale aktører
og utenfor både kommune og region. En deloppgaver løses i samarbeid med NAV og
TIA, i tilegg til forskjellge aktører lokalt. Som det eneste i sitt slag i landet, håper
Fauna at sti-prosjektet vil sette Fauske på kartet. Stier med historie har en tidsramme på
3 år.

13. Folkehelse. Fauske kommune satser sterkt på folkehelse og er en av 22 kommuner i
Nordland som har ingått folkehelseavtale med Nordland Fylke. I oktober ble det
arangert en stor folkehelsekonferanse med over hundre deltakere. Fauna samarbeider
nært med prosjektet og vil sammen med det øvrige næringsliv være en sterk
bidragsyter for at prosjektet skal nå sine mål og visjoner.
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14. Miljøgata, fjernbåren varme. I forbindelse med bygging av miljøgata, ble det i
samarbeid med Fauske Parkering, lagt ned kabler til vannbåren varme til fortauene i
sentrum. Brukerne av anlegget har gitt tilsagn om tilkobling når anlegget står ferdig.
Det som gjenstår er tilkobling av anlegget fram til pumpehus, samt å få på plass de
skriftlige avtalene med brukerne av anlegget. Det har vært lite fremdrift i
ferdigstilelsen av prosjektet i 2009. Fauna har vært pådriver og fått prosjektet på plass.
Fauske parkering arbeider videre med prosjektet for å få ingått alle bruksavtaler.

15. Klungsetmarka fritidspark. Området ble ferdig regulert våren 2009. Området sees på
som bymarka til Fauske, lett tilgjengelig og med tilgang til løyper og etter hvert
skiarena. I arbeidet med å få til en god merking av både innfartsårer o g traseer som kan
benyttes både sommer og vinter er i gang. merkingen vil bli satt i verk sommeren 2010.

(
(

Høsten 2009 var ny lysløypetrase ferdig planert og Fauske IL startet bygging av ny
skistue og stadion. Dette vil stå ferdig første halvdel av 2010. Idrettslaget har søkt og
fått tildelt NM 2012. Prosjektgruppe har arbeidet med tilrettelegging for tikomst med
vei, parkeringsplass, Fauna og stiprosjektet har vært akivt med i prosessen fra starten
av og vil også fremover være delaktig i å utvike anlegget videre.

16. Idéstipend gjennom RDA-ordningen, er midler for grundere og bedrifter som Fauna
forvalter. Vi har hatt 12 søkere i 2009. Av disse fikk 11 støtte i etableringsfasen. En del
av disse er helt nye som næringsdrivende, mens andre har hatt behov for støtte i
utvikling av allerede eksisterende virksomhet. En del av etablererne har også fulgt
etablereropplæringen; Start Opp Salten. Midlene var gode å ha som stimuli til
næringsetablering i året som gik.

17. Saker til næringsfondet utredes av leder for plan og utvikling, det administreres av
formannskapet, mens næringsarbeidet er lagt til Fauna. Det er behov for klargjøring av
Faunas rolle i administrering av fondet, og det er enighet om at Fauna skal se på
utvikling av fondets retningslinjer, med tanke på at foretaket kan disponere deler av
fondet til næringsutvikling. Arbeidet er blitt gjort høsten 2009 og forventes behandlet i
formannskapet januar 2010.

Fauske; 16. mars 2010.

~ rãn/\A J .Jêi~
Tove Buschmann
Styreleder
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Mona MyfuJ Pedersen
Nestleder
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Til styremedlemmene til Fauna KF
Nærings- og stedsutvikling i Fauske

Fra styremøte: Fauske 13.04.10

Tirsdag 13. april 2010, kl 12.00 -15.00 i møtelokalene til Fauna KF.

Møtte:

Styret: Tove Bushmann, Størker Bjørnstad, Mona Myhre Pedersen, Geir Wenberg og Iren

Tverå.

Forfall: Sølvi Tønder Leirvik.

Fra administrasjonen: Kristian Amundsen, daglig leder.

Heidi Zakariassen, prosjektleder.

Saker til behandling:

Orienteringssaker

Sak 15/10 Orientering om driften.
Kristian orienterte.

· Kommunens arealplan ute til høring. Denne er lagt ut på Fauske kommunes

hjemmeside.

· Samarbeid med Arjeplog og spesielt reiselivs/besøksnæringen der. Besøk fra aktører

fra Arjeplog/Arvidsjaur-regionen kommer til Fauske 11. og 12. mai. Det planlegges

konferanse om kommunikasjon/infrastruktur mellom Norge og Sverige i slutten av

august - begynnelsen av september.

· Start Opp Salten avslutter vinterens kursrekke. Fauna har vært aktiv aktør og
pådriver. Vil også følger opp ved neste oppstart.

Vedtak: Saken tas til orientering.

.

. GC~/
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Sak 16/10 Orientering om næringssaker. F".
'-":-'.."-;:':::,-"::-:-

FAUNA
i. Idrettslinja ved Fauske Videregående Skole. Viktig med å opprettholde Nærings-og sledsutvikling i Fauske

denne, men pr. dags dato er det litt få søkere.

IL. Statsskog og næringsutvikling i Sulitjelma. Statsskog er oppdragsgiver for et prosjekt

på stedet som ser på muligheter for utvikling av attraksjoner knyttet til

besøksnæringen. Forprosjektet skal avsluttes oktober. Fauna er med i

styringsgruppa.

IlL. Manglende lagringsplass for deponering av masse i Fauske. Dette haster å få en

ordning på. Det er planlagt regulert område på Venset, til dette formålet, men

prosessen tar tid. Strakstiltak må til for at ikke ulike næringsaktører skal bli

skadelidende.

IV. Private tomter solgt i Valnesfjord der infrastruktur og annen formell tilrettelegging ikke

er tilfredsstillende. Omdømme er viktig for å få folk til å bosette seg. Spesielt er

Valnesfjord satsingsområde som alternativ til BodølTverlandet. Fauna oppfordrer

de rette aktørene til å komme fram til løsninger.

V. iFauske.no er organisert. Består aven håndfull aktører, og trenger støtte for å

utvikles. Visit Bodø og kommunene i Salten som ikke er organisert på annet vis,

arbeider i et forprosjekt med satsing innenfor vinterturisme. Planen er å få til et

klyngeprosjekt. iFauske er derfor svært så kjærkommen som organisasjon.

Vedtak: Saken tas til orientering

Sak 17/10 Orientering om regnskap pr 31.03.10.

Vedtak: Saken tas til orientering.

Beslutningssaker

Sak 18/10 Godkjenning av innkallng og saksliste

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.

.
Sak 19/10 Godkjenning av protokoll fra møte den 02.03.10.

Vedtak: Protokoll fra møte 02.03.10 godkjennes.

Sak20/10 Arsberetning 2009

Vedtak: Arsberetning for 2009 godkjennes.

. e
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Sak 21/10 Arsoppgjør 2009
E'
F'~

Vedtak:

i.

IL.

FAUNA
Arsoppgjør for Fauna KF 2009 godkjennes. Nærines-oestedsutvlkline I Fauske

Arsberetning og årsoppgjør fremlegges for Fauske kommune som styrets

forslag til årsberetning og årsoppgjør for 2009.

Diskusjonssaker

Sak 22/10 Strategiplan 2010 - 2012.

Styret drøftet oppfølging av vedtatte strategier, prioritering og hvordan disposisjonsfondet

skal være med å finansiere satsingene. Hvilke prosjekt som skal prioriteres opp i satsingen

på en prosjektstilling skal administrasjonen fremme på neste styremøte, men

omdømmeutvikling og reiseliv, samt bransjerettet utviklingsarbeid ble diskutert spesielt.

Sak 23/10 Eventuelt.

Ønske fra Geir Wenberg om at det utarbeides ei liste på status i de prosjekter Fauna jobber
"

med til enhver tid. Kristian utarbeider forslag til dette og Geir far tilbakemelding.

-.

.- ?l\ i' i i \
) Dü e.~.!u.
Tove Bushmann

Styreleder

Iv\t\ tr1\\-fe~
Mona M;nJ Pedersen

Nestleder

~~r;"
Størker BjØ)i~d "-~

Styremedlem

Geir Wenberg
Styremedlem

,0 kJ~
't~verå

Styremedlem, vara

.
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Til kommunestyret i Fauske kommune

Deres ref.: * Vår ref. 4240 E6/paa Dato: 21. april 2010

REVISJONSBERETNING FOR 2009

Vi har revidert årsregnskapet for FAUNA KF for regnskapsåret 2009, som viser et
regnskapsmessig overskudd på kr. 635 640,-. Vi har også revidert opplysningene i
årsberetningen om årsregnskapet. Årsregnskapet består av resultatregnskap,
investeringsregnskap, balanse og noteopplysninger. Kommuneloven med tilhørende
regnskapsbestemmelser i forskrift om årsregnskap og årsberetning og god kommunal
regnskapsskikk i Norge, er anvendt ved utarbeidelsen av regnskapet. Årsregnskapet og
årsberetningen er avgitt av foretakets styre og daglig leder. Vår oppgave er å uttale oss om
årsregnskapet og øvrige forhold i henhold til kommuneloven og forskrift om revisjon i
kommuner mv.

Vi har utført revisjonen i samsvar med kommuneloven, forskrift og god kommunal- -
revisjonsskikk i Norge, herunder revisjonsstandarder vedtatt av Den norske Revisorforening.
Revisjonsstandardene krever at vi planlegger og utfører revisjonen for å oppnå betryggende
sikkerhet for at årsregnskapet ikke inneholder vesentlig feilinformasjon. Revisjon omfatter
kontroll av utvalgte deler av materialet som underbygger informasjonen i årsregnskapet,
vurdering av de benyttede regnskapsprinsipper og vesentlige regnskapsestimater, samt
vurdering av innholdet i og presentasjonen av årsregnskapet. I den grad det følger av god
kommunal revisjonsskikk, omfatter revisjon også en gjennomgåelse av foretakets
økonomiforvaltning og den interne administrative kontrolL. Vi mener at vår revisjon gir et
forsvarlig grunnlag for vår uttalelse.

Vi mener at
· årsregnskapet er avgitt i samsvar med lov og forskrifter og gir et uttrykk for foretakets

økonomiske stilling 31. desember 2009 og av resultatet i regnskapsåret i
overensstemmelse med god kommunal regnskapsskikk i Norge

Salten kommunerevisjon IKS ww.salten-revisjon.no Orgnr.: 986655271 MVA Epost: post(fsalten-revisjon.no

Hovedkontor Fauske
Postadresse:
Besøksadresse:
Telefon:
Faks:

Postboks 140, 8201 Fauske
Torggata 10, 2.etg.
75610380
75610389

Avdeling Bodø
Postadresse:
Besøksadresse:
Telefon:
Faks:

Postboks 429, 8001 Bodø
Posthusgården, Havnegt. 9
7561 0390
7561 0398



SALEN
KOMMUNEREVISJON

. ledelsen har oppfylt sin plikt til å sørge for ordentlig og oversiktlig registrering og

dokumentasjon av regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god kommunal
regnskapsskikk i Norge

. opplysningene i årsberetningen om årsregnskapet er konsistente med årsregnskapet og

i samsvar med lov og forskrifter.

-fAd.~
Per Asbjørn Andersen
Oppdragsansvarlig revisor

KOPI: Kontrollutvalget i Fauske
Fauske Utviklings- og næringsselskap KF
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SALTEN KONTROLLUTVALGSSERVICE Vår dato:
Postboks 54, 8138 Inndyr 2I.05.2010
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SAKSPROTOKOLL - KONTROLLUTVALGET I FAUSKE

Saksbehandler: Lars Hansen
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Saksgang

Kontrollutvalget i Fauske 21.05.2010 14/10

14/10 Årsregnskap 2009 Fauna KF- uttalelse fra kontrollutvalget

Innstiling til vedtak:
Kontrollutvalget har i møte 21. mai 2010 behandlet Fauna KF sitt årsregnskap for 2009. Sammen
med årsregnskapet forelå foretakets årsberetning og revisjonsberetning for 2009.

Kontrollutvalget mener at presentasjon av årsregnskapet med tilhørende spesifikasjoner og noter
samt foretakets årsberetning tilfredsstiller brukernes informasjonsbehov og gir et riktig inntrykk av
Fauna KF sin aktivitet i 2009.

Utover dette og det som fremgår av revisjonsberetningen til årsregnskapet datert 21. april 2010, har
kontrollutvalget ingen merknader til Fauna KF sitt årsregnskap for 2009.

Votering:
Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Kontrollutvalget har i møte 21. mai 2010 behandlet Fauna KF sitt årsregnskap for 2009. Sammen
med årsregnskapet forelå foretakets årsberetning og revisjonsberetning for 2009.

Kontrollutvalget mener at presentasjon av årsregnskapet med tilhørende spesifikasjoner og noter
samt foretakets årsberetning tilfredsstiller brukernes informasjonsbehov og gir et riktig inntrykk av
Fauna KF sin aktivitet i 2009.

Utover dette og det som fremgår av revisjonsberetningen til årsregnskapet datert 21. april 2010, har
kontrollutvalget ingen merknader til Fauna KF sitt årsregnskap for 2009.



Rett utskrift:

Dato: 21. mai 2010

bars-Hansen
Sekretær for k ~tvalget

Saksprotokoll sendt: Fauske kommune vi kommunestyret, kopi til formannskapet.
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